
Referat af bestyrelsesmøde den 11. februar 2025 
Deltager:  Jørgen, Peter, Ivar, Per og Lise-Lotte 

 

Referatet fra sidste møde blev godkendt. 

Nyt fra trafik: 

Lise-Lotte har rakt ud til rådmanden for trafik og miljø for at få en status på, hvad der sker mht fortov, 
cykelsti og belysning i det tidligere sommerhusområde. Rådmanden har lovet at vende tilbage i uge 8. 
Nu afventes om dette sker. 

Imellem tiden er Peter kommet med et forslag til svar til Rådmanden og Christian Budde. Vi afventer 
uge 8 for at se hvad der sker. 

Vi drøftet om det evt skal ud som et åbent læserbrev. 

Nyt fra Natur og miljø: 

ikke noget nyt 

Nyt fra formanden 

Det tegner til at der lander en ny samarbejdsaftalen mellem rådmanden og fællesrådene på tværs af 
Århus. 

Ivar deltog i Klima plans mødet på Århus kommune. Se mere her 
https://aarhus.dk/demokrati/projekter-og-samarbejder/klima/ny-klimaplan 

Nyt fra økonomi 

Revisoren har godkendt regnskabet fra 2024 

Planlægning af generalforsamling. 

Indkaldelse samt detaljer blev planlagt.  

Derudover blev det fra bestyrelsen side fremsat ønsker om at fastholde kontingenter. 

Vi ønsker at der skal komme nogle udefra og fortælle noget om enten den grønne tre-part eller en fra 
universitet om livet i Århus bugten. Deadline for dette er den 18/2-2025, da indkaldelsen til 
generalforsamlingen udsendes den dag. 
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